
 
 

ZÁPIS 
z kolegia děkana FCHI konaného dne 23. listopadu 2010 

 
 
Přítomni:  Prof. Labík, Prof. Urbanová, Prof. Urban, Doc. Chuchvalec, Doc. Grosová, Doc. 

Hofmann, Prof. Procházka, Doc. Turzík, Ing. Klaudisová, Ing. Lindner 
 
 

1/ Děkan Prof. Labík: 
 

z KR 

 Chystají se změny v Organizačním řádu, připomínky zaslat děkanovi do 1. 12. 2010 
v editačním režimu. 

 Změny v IGA, projednání na AS. 

 Čerpání rozpočtu – do konce týdne vypsat odměny 

 Kolegium se vyjádřilo stanovisko ke chystanému „Galavečeru“, nedotažené, absence 
informace o předávání ceny Unipetrolu a Ceny rektora na letácích, nedostatečná propagace. 

 Koncert vážné hudby s tradicí byl důstojnějším ukončením roku a navozením vánoční 
atmosféry. 

 Smlouvy od nového roku se  zaměstnanci připravit co nejdříve. 

 Z  VaV  - bude zaveden systém služby řešitelům- informace o grantech, čerpání, mzdy 

 Proběhla aktualizace kontaktů- z důvodu havárie 

 Poslat návrhy   do hodnotící komise pro GAČR do 20. 12. 2010. 
 
 

KD 

 Zamyslet se nad Dnem otevřených dveří – málo praktických ukázek 

 Běží náš nový fakultní Web, připomínky a opravy vítány, zamyslet se nad aktualitami, zasílat 
je tajemnici 

 Pokyny pro prodlužování nových smluv pro akad. Pracovníky a ostatní nad 65 let 

 Výběrové řízení na počítače. Kolegium projevilo nesouhlas a výtky. 

 Proběhne úvodní školení  pro novou techniku v rekonstr. posluchárnách pro zástupce ústavů, 
kolem 15. 12. 2010 

 Rozpočet- není nutno čerpat do nuly…………… 

 vypsání výběrového řízení akademických pracovníků na ústavy 402, 403, 413, 444, 445, 
složení komise :  prof.  Labík, prof. Urban, prof. Matějka, doc. Chuchvalec, doc. Turzík. 

 kolegiu předloženy atestace do kategorie A 4- Ing. Ondřej Ekrt, Ph.D. a kategorie B3- technik- 
p. Poupětová a pan Borek, kolegium atestace schválilo 
 
 

2/ Pedagogické záležitosti, proděkan Doc. Jahoda: 
 

 Vyzval vedoucí ústavů k aktualizaci seznamu nehabilitovaných zkoušejících pro Státní 
závěrečné zkoušky v bakalářském a magisterském studiu. Nově navržené nehabilitované 
zkoušející musí schválit Vědecká rada FCHI. 

 Vyzval vedoucí ústavů k úpravě textů seznamující studenty s charakteristikou oboru a 

profilem absolventa na internetových stránkách. Jedná se především o obory bakalářského 

studia. Cílem úprav je názornější popis oboru pro studenty středních škol. 



 
 

3/ Věda a výzkum, proděkanka Prof. Urbanová: 
 Výroční hodnocení studentů DSP. Termín odevzdání bude posunut na 31. 8. původní termín 

30. 6. daný Studijním a zkušebním řádem (čl. 28, odst. 4) bude změněn výnosem rektora. 

 IGA. Grantový řád a Zásady pro 2011 budou vydané jako vnitřní předpis, 30. 11. 2010 
projednává AS, účast studentů konající ch DS na ústavech akademie bude podmíněna 
publikacemi s afilací VŠCHT. 

 SVK . Podle ing. M. Botka proběhla bez větších problémů. 

 GAČR. Nepodávat téměř shodné projekty do různých panelů, přišlo upozornění 
na tuto praktiku. 
Podávání návrhů hodnotitelů do panelů. Podklady rozešle proděkanka. Důrazná výzva 
k přihlášení. 

 LC.  Prodloužena Výzkumná centra (prof. Urban, prof. Král).  

 Přebytky prostředků na základní stipendia. Schválen návrh, aby podstatná část odhadu 
zůstatku (1 100 000 Kč) byla rozdělena částečně plošně (studentům prvního ročníku 2 400 Kč, 
dalších ročníků 7200 Kč). Zbytek rozdělen v poměru počtu studentů v presenční formě k 1. 
11. na ústavy, vedoucí pošlou jmenovité rozdělení paní tajemnici do pondělí 29. 11. 2010. 
Konečný zbytek (po poukázání prostředků z MŠMT na 4. kvartál) bude rozdělen plošně ve 
stipendiích za prosinec. 

 Čerpání oborových grantů. Proděkanka podala přehled o čerpání. Nejasnosti se řeší. 

 Prostředky z fondu rezervy FCHI IGA. Budou rozděleny formou mimořádných stipendií. 
Návrhy vypracují řešitelé oborových grantů spolu s vedoucími ústavu.  Celková suma bude 
rozdělena na jednotlivé ústavy v poměru celkové hodnoty bodového kritéria studentů 
zapojených do příslušného oborového grantu k 1. 11. 2010. Rozpis s žádostí o 
korespondenční schválení zašle proděkanka členům FGK.  

 www stránky Věda a výzkum. Prosba: nalezené chyby a náměty sdělit proděkance. 
 

 
4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan Prof. Matějka:  

 

 Fakulta má nové webové stránky. Proděkan pro vnější vztahy žádá vedoucí ústavů o podklady 
pro aktuální a konkrétní informace v oblasti vnějších vztahů, tj. pořádání akcí (seminářů, 
přednášek atp.) a spoluprací s průmyslem, vysokými školami, ústavy AV ČR a zahraničními 
institucemi. Obzvláště budou uvítány informace o takových aktivitách, které jsou finančně 
zajištěny granty/projekty od různých vnějších poskytovatelů.  

5/ Různé 
 Ing. Lindner – připraveni kandidáti do senátu 

 Doc. Grosová – představila pilotní projekt přednášek na téma „Manager a právo“ 
 
 

Termín příštího zasedání kolegia děkana bude 14. prosince 2010. 
 
 
        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
               děkan 


